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§ 6 Interpellation (M) - När ska majoriteten presentera 
en helhetslösning för framtidens gymnasieskola?

Dnr KS 2017-1084

Ärende
Jerry Broman (M) ställer i interpellation den 11 december 2017 följande fråga 
till ansvarigt kommunalråd:

- Hur ser majoritetens helhetslösning ut, för att på tio års sikt utöka antalet 
gymnasieplatser med 2000?

- I vilken gymnasieskola skall byggprogrammet bedrivas i om tio år?

- I vilken gymnasieskola skall fordonsprogrammet bedrivas i om tio år?

- Har majoriteten lärt sig något av elevers tidigare val av högskoleförberedande 
program och vad är i så fall  den lärdomen?

Kommunfullmäktiges beslut
1.   Interpellationen får ställas och kommer att besvaras vid 

kommunfullmäktiges nästa sammanträde.

__________

Beslutet skickas till:
Kommunstyrelsens diarium (interpellation)


